



On January 1, 2017, your electricity costs went down 8%.

Ontario's government is reducing electricity costs by rebating an amount equal to the provincial portion of the HST on your monthly hydro bill. That's an 8% rebate for Ontario families, and on average will mean \$130 more in your pocket each year.

This is part of Ontario's plan to help people with the costs of everyday living by reducing electricity costs. Across Ontario, about five million residential consumers, farms, and small businesses will benefit from this rebate.

Waterloo North Hydro will implement these savings onto your bill by July 1, 2017. Applicable savings will be retroactive to January 1, 2017.





Le 1^{er} janvier 2017, vos coûts d'électricité ont diminué de 8 %.

Le gouvernement de l'Ontario réduit les coûts de l'électricité en instaurant une remise d'un montant égal à la portion provinciale de la TVH sur votre facture d'électricité mensuelle, ce qui représente 8 % pour les familles de l'Ontario et mettra environ 130 \$ dans leurs poches chaque année.

Cette initiative fait partie du plan de l'Ontario visant à aider la population à assumer les coûts de la vie quotidienne en réduisant les coûts de l'électricité. Dans toute la province, environ cinq millions de clients résidentiels, d'entreprises agricoles et de petites entreprises bénéficieront de cette remise.

Waterloo North Hydro appliquera ces économies sur votre facture d'ici au 1^{er} juillet 2017 avec rétroactivité au 1^{er} janvier 2017.



00070-i2-201701